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 دعاء كنز العرش الزاوية العقيلية العمرية

 

In the Name of the Divine Sovereign Lord, 
The Merciful and Most Compassionate 

نِ الرَّحِيمِ  ٰـ َ  بِسْمِ اللَّـهِ الرَّحْم
وَ المحََُّ المقَيُّومه  الله  هَ إلََِّ هه ٰـ هه سِنَةٌ وَلََ  ۚ   لََ إلَِ ذه خه

م
لََ تأَ

مٌ  رمضِ  ۚ   نوَم
َ مَاوَاتِ وَمَا فِِ الْم ه مَا فِِ السَّ ي  ۚ   لََّّ ِ مَن ذَا الََّّ

فَعه عِنم   بإِِذمنهِِ يشَم
يمدِيهِمم وَمَا  ۚ   دَهه إِلََّ

َ
َ أ لمَه مَا بَيْم يَعم

مم  نم عِلممِهِ إلََِّ بمَِا شَاءَ  ۚ   خَلمفَهه ءٍ مِِّ ونَ بشََِم يطه ِ  ۚ   وَلََ يُه
رمضَ 

َ مَاوَاتِ وَالْم رمسِيُّهه السَّ مَا ۚ   وسَِعَ كه هه ظه هه حِفم  ۚ   وَلََ يَئهوده
وَ المعَلُِِّ المعَظِيمه   ﴾٥٢٢﴿وهَه

Allah, there is no Divine Sovereign Lord other than Him, the 
Ever Living, the Supreme Controller. He is neither subject to slumber 
nor sleep. To Him belongs whatever the heavens and the earth hold. 
Who is there to intercede before Him except as He permits? He 
knows what is awaiting people, and what they have left behind them. 
They encompass nothing of His knowledge except as He wills. His 
Throne encompasses the heavens and the earth, and it does not 
weary Him to preserve them, for He is the Most Exalted, the 
Magnificent. ﴾2: 255﴿  

بم          إلََِّ الله لََ إِلََّٰ  م سه وسه مَلِكه الم حَانَ ال دُّ    قه
There is no sovereign divinity except Allah, the King and Holy 

بمحَانَ الم         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  َ سه  اره بَّ عَزِيزه الم
There is no sovereign divinity except Allah, the Lord of Divine 
Integrity Whose Will is always satisfied 

http://tanzil.net/#2:255
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بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  ؤهفه الرَّحِيسه  مه الرَّ
There is no sovereign divinity except Allah, the Compassionate and 
All-Merciful 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  وره الرَّحِيالم سه  مه غَفه
There is no sovereign divinity except Allah, the Oft-Forgiving and 
All-Compassionate 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  َ كَرِيالم سه  مه كِيمه الم
There is no sovereign divinity except Allah, the Most Gracious the 
All-Wise 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  م الم سه   وَفُِّ قَوِيُّ ال
There is no sovereign divinity except Allah, the Omnipotent Who is 
True to His Promise 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  َ اللَّطِيسه هُ فه الم  بِ
There is no sovereign divinity except Allah, the Subtle in Kindness 
and All-Acquainted 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  م سه مَده ال بهوده الصَّ  مَعم
There is no sovereign divinity except Allah, the Absolute and 
Adored 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  م الم سه وره ال  ده ودَهوغَفه
There is no sovereign divinity except Allah, the Oft-Forgiving and 
Loving Lord 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  م سه  كَفِيله له الم وَكِيال
There is no sovereign divinity except Allah, the Trusted Guarantor 
Who satisfies His Promises 
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بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  قِيسه َ الرَّ  فِي ه به الم
There is no sovereign divinity except Allah, the All-Monitoring and 
Guardian Protector 

بمحَانَ  الله  إلََِّ إِلََّٰ لََ  ائمِه الم سه  قَائمِه الدَّ
There is no sovereign divinity except Allah, the Eternal Everlasting 
Who continues to preserve, sustain and command over all creations   

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  م سه يِ ال حم م مه مِي ال  ته مه
There is no sovereign divinity except Allah, the Giver of Life and 
Death 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ   قَيُّومه حََُّ الم الم سه
There is no sovereign divinity except Allah, the Ever-Living and 
Divine Supreme Controller  

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  َ سه َ الم  ارِ ه الِ ه ابم
There is no sovereign divinity except Allah, the Creator and 
Originator of all live forms 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ   مه عَظِيعَلُِِّ الم الم سه
 There is no sovereign divinity except Allah, the Most Exalted and 
the Magnificent 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  م سه  ال
َ  حَده وَاحِده الْم

There is no sovereign divinity except Allah, the Unique One Who is 
Sole in His Sovereignty 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  م سه م ال مِنه ال ؤم هَ مه  يممِنه مه
There is no Divine Sovereign Lord except Allah Who is the true 
Believer and the Supreme in Dominion 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  َ سه هِيالم  ده سِيبه الشَّ
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There is no sovereign divinity except Allah, the Reckoner and 
Supreme Witness 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  َ سه  مه كَرِيمه الم لِيالم
There is no sovereign divinity except Allah, the All-Forbearing Most 
Gracious 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ   سه
َ له الم الْم  مه قَدِيوَّ

There is no sovereign divinity except Allah, the Primordial Before 
any beginning Who initiated all what started 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ   سه
َ له وَالم الْم  خِره وَّ

There is no sovereign divinity except Allah, the Primal before 
anything ever existed, and He is the Last where there is nothing 
beyond Him 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  َ سه اهِره ابم  انِنه الظَّ
There is no sovereign divinity except Allah, Who is the Manifest 
where there is nothing more evident than Him and He is the 
Immanent where there is nothing beyond the creation except Him 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  م الم سه هُ ال تعََالِ كَبِ  مه
There is no sovereign divinity except Allah, His Greatness is all 
pervading, and He keeps the attributes of His Exaltedness above and 
beyond description  

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  َ الم سه  ااَاتِ قَاضَِِ الم
There is no sovereign divinity except Allah, and He is the One Who 
satisfies all needs 
 
 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  ٰ سه  مه نه الرَّحِيالرَّحْم
There is no sovereign divinity except Allah, the Most Merciful and 
Compassionate Lord 
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بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ   مِ عَظِيعَرمشِ الم ربَُّ الم سه
There is no sovereign divinity except Allah, the Lord of the 
Magnificent Throne 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ   سه
َ َ الْم َ رَبِّي  عْم

There is no sovereign divinity except Allah, My Supreme Lord the 
Most Exalted 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  لمطَانه الم سه مهَانه السُّ  بُه
There is no sovereign divinity except Allah, the Proof and the 
Absolute Sovereign Ruler 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  مِيسه َ السَّ هُ عه ابم   صِ
There is no sovereign divinity except Allah, the All-Hearing All-
Seeing Lord 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  م سه اره قَ وَاحِده الم ال  هَّ
There is no sovereign divinity except Allah, He is the One and only 
Divine Sovereign Lord Who is Unique and Who has dominion over all 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  َ الم سه  مه كِيعَلِيمه الم
There is no sovereign divinity except Allah, He is certainly the All-
Knowing and the Most Wise 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  تَّاره الم سه اره السَّ  غَفَّ
There is no sovereign divinity except Allah, He is the One Who covers 
up shameful actions, and continuously forgives the penitents  

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  ٰ سه يَّانه الرَّحْم  نه الدَّ
There is no sovereign divinity except Allah, He is the All-
Compassionate Whose compensation of the believers is beyond their 
reckoning, and before Whom all are responsible  
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بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ   كَ الم سه
َ هُ الْم بَُه بِ  كْبم

There is no sovereign divinity except Allah, His Greatness is 
incomparable and His Grandeur is beyond description  

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  مه مه الم عَلِيالم سه  عَلََّّ
There is no sovereign divinity except Allah, He is the Divine All-
Knowing Lord, the Master and only He knows everything  

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  افِِ الم سه  كََفِِ الشَّ
There is no sovereign divinity except Allah, He is the Healer Who 
cures all illnesses, and Sufficient is He for ampleness  

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  َ عَظِيالم سه  ايِ مه ابم
There is no sovereign divinity except Allah, He is the Most 
Magnificent and the Everlasting, the Infinite Supreme Lord 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ   سه
َ مَده الْم  حَده الصَّ

There is no sovereign divinity except Allah, the Sole and Unique 
Who supports all existence 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ   ربَُّ سه
َ مَوَاتِ وَالْم  رمضِ السَّ

There is no sovereign divinity except Allah, the sole Lord of the 
heavens and the earth 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  م  خَالِ ه سه لهوقاَتِ ال  مَخم
There is no sovereign divinity except Allah, the Only Creator of all 
what exists 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ   مَنم خَلََ  اللَّيملَ وَالنَّهَارَ سه
There is no sovereign divinity except Allah, the Creator of the night 
and the day 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  َ سه زَّاقه لََّّ الم  قه الرَّ
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There is no sovereign divinity except Allah, He is the Ever Creator, 
Originator, Provider and Sustainer of everything 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ   مه عَلِيتَّاحه الم فَ الم سه
There is no sovereign divinity except Allah, He is the Opener of the 
path to the penitents and He is the All-Knowing Lord  

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ   غَنُِّ عَزِيزه الم الم سه
There is no sovereign divinity except Allah, He is the Lord of Divine 
Majesty and Grandeur and He is beyond needs  

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  وره الم سه وغَفه كه  ره الشَّ
There is no sovereign divinity except Allah, He is Oft-Forgiving and 
All-Grateful 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ   عَلِيمه مه الم عَظِيالم سه
There is no sovereign divinity except Allah, He is the Most 
Magnificent and the Omniscient Lord 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  م سه م ذِي ال لمكِ وَال وتِ مه  مَلكَه
There is no sovereign divinity except Allah, He is the Sole Possessor 
of the Kingdom and Owner of everything therein 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  ةِ وَالم ذِي الم سه  عَظَمَةِ عِزَّ
There is no sovereign divinity except Allah, He is the Lord of Divine 
Grandeur and the Supreme Authority of Divine Magnificence 
 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  م سه رَةِ هَيمبَةِ وَالم ذِي ال دم  قه
There is no sovereign divinity except Allah, He is the Lord of Divine 
Reverence, Power and Proficiency  

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  َ ذِي الم سه يَاءِ وَالم ِ  بَُهوتِ كِبُم
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There is no sovereign divinity except Allah, He is the Lord of Divine 
Greatness Who has supreme rights upon all  

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  تَّاره الم سه  مه عَظِيالسَّ
There is no sovereign divinity except Allah, He is the One Who 
continuously veils shameful deeds, and He is the Most Magnificent  

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ   غَيمبِ المَِ الم عَ الم  سه
There is no sovereign divinity except Allah, He is the Omniscient 
Lord Who knows the past, present and the unseen future  

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  َ سه م مِيالم  ده مَجِيده ال
There is no Divine Sovereign Lord except Allah Whose Praises are 
perpetually infinite and Whose glory is eternally reaffirmed 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  َ سه  مه قَدِيمه الم كِيالم
There is no sovereign divinity except Allah, He is the All-Wise Who 
is the True Venerable Master  

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  تَّاره الم سه  قَادِره السَّ
There is no sovereign divinity except Allah, He is the Lord of 
Supreme Power and Who veils the secrets  

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  مِيسه  مه عَلِيعه الم السَّ
There is no sovereign divinity except Allah, He is the All-Hearing 
and the Omniscient Lord 

 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ   مه عَظِيغَنُِّ الم الم سه
There is no sovereign divinity except Allah, He is the All-Rich 
without needs and He is the Magnificent Lord 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  لََّمه الم سه مه السَّ  عَلََّّ
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There is no sovereign divinity except Allah, He alone knows all the 
concealed secrets of the unseen mysteries and He is the Peace 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  م سه هُ مَ ال  لِكه النَّصِ
There is no sovereign divinity except Allah, He is the King and the 
Supreme Helper 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  ٰ الم سه  نه غَنُِّ الرَّحْم
There is no sovereign divinity except Allah, He is the Self-Sufficient 
without needs and He is the Merciful Lord  

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  َ قَرِيالم سه  سَناَتِ بَ الم
There is no sovereign divinity except Allah, His near favors are not 
unperceivable 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  م سه َ ال  سَنَاتِ وَلَِِّ الم
 There is no sovereign divinity except Allah, He is the Guardian Lord 
of all the blessings 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  تَّاره سه بهوره السَّ  الصَّ
There is no sovereign divinity except Allah, He is the Ever-Patient 
Lord Who continuously guards the creation’s privacy 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  َ سه  الِ ه النُّوره الم
There is no sovereign divinity except Allah, He is the Creator and the 
Divine Effulgent Light 
 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  م الم سه عمجِزه غَنُِّ ال  مه
There is no sovereign divinity except Allah, He is beyond needs and 
He is the Lord of the unfathomable Divine Miracle  

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  والم سه كه  ره فَاضِله الشَّ
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There is no sovereign divinity except Allah, He is the Bestower of the 
Ever-flowing Divine Favors and He is the Most Grateful 

بمحَانَ     الله إلََِّ إِلََّٰ لََ   مه قَدِيغَنُِّ الم الم سه
There is no sovereign divinity except Allah, He is above needs and 
He is the Venerable Master  

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  َ سه م ذِي الم بِيِْ لََّلِ ال  مه
There is no sovereign divinity except Allah, He is Lord of Divine 
Majesty and His explanations are of coherent precision   

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  َ سه م الم لِ ه الِ ه ال خم  مه
There is no sovereign divinity except Allah, He is Most Devoted to 
His Purpose, and He is the Most Sincere  

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  م سه ادِقَ ال دِ الصَّ  وعَم
There is no sovereign divinity except Allah, He is the Divine Truthful 
Lord and His promise is true 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  َ سه م الم بِيْه  ُّ ال  مه
There is no sovereign divinity except Allah, He is indeed the Just 
Truth and His truth is justifiable  

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  م ذِي الم سه ةِ ال وَّ  مَتِيِْ قه
There is no sovereign divinity except Allah, He possesses all powers 
and His resolve is unswerving 
 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ   زه عَزِيقَوِيُّ الم الم سه
There is no sovereign divinity except Allah, He is the Almighty 
Omnipotent Lord and can certainly impose His Will  

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  وته الم سه ي لََ يَمه ِ  حََي الََّّ
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There is no sovereign divinity except Allah, He is the Ever-Living 
Lord Who does not die  

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  مَ الم الم سه يهوعَلََّّ  بِ غه
There is no sovereign divinity except Allah, He is the Divine 
Omniscient Lord Who knows all the secrets of the unseen 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  تَّارَ الم سه يهوبِ السَّ  عه
There is no sovereign divinity except Allah, He is the One Who veils 
shameful actions 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  م الم سه رَانه ال فم تعََانه غه سم  مه
There is no sovereign divinity except Allah, He is the Bestower of 
Forgiveness and the Divine Helper  

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ   عَالمَِيَْ الم  ربََّ سه
There is no sovereign divinity except Allah, He is the Lord of all 
creations 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  ٰ سه تَّاره الرَّحْم  نه السَّ
There is no sovereign divinity except Allah, He is the All-
Compassionate Lord Who veils the sins of the penitents  

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  اره مه الم الرَّحِيسه  غَفَّ
There is no sovereign divinity except Allah, He is the All-Merciful 
Lord Who forgives the sins 
 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  م عَزِيالم سه ابه زه ال  وهََّ
There is no sovereign divinity except Allah, He is the Reverent Lord 
and the Bestower of Divine Grace 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  م الم سه تَدِره قَادِره ال قم  مه
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There is no sovereign divinity except Allah, He is the Lord of 
Supreme Power Who is in control of all things 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  َ ذهو الم سه رَانِ الم فم  مه لِيغه
There is no sovereign divinity except Allah, the All Pardoning and 
the Most Forbearing Lord 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  م سه م  مَالكَِ ال لمكِ ال  مه
There is no sovereign divinity except Allah, He is the King to Whom 
the entire kingdom belongs 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  َ سه م ابم ره ارِ ه ال صَوي  مه
There is no sovereign divinity except Allah, He is the Originator of 
all life forms and their Fashioner 

بمحَانَ  الله  إلََِّ إِلََّٰ لََ  َ عَزِيالم سه  بَّاره زه الم
There is no sovereign divinity except Allah, He is the Lord of Divine 
Integrity Whose Will is always fulfilled 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  َ سه م الم ه بَّاره ال تَكَبُي  مه
There is no sovereign divinity except Allah, His Infinite Holy 
Attributes are always operating and beyond comparison  

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  ا سه ونَ الِل عَمَّ  يصَِفه
There is no sovereign divinity except Allah, He is above and beyond 
what they may ascribe to Him 
  

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  بُّوحه الم سه وسه السُّ دُّ  قه
There is no Divine Sovereign Lord except Allah Whose Holy 
Attributes are Most Sacred and are praised incessantly 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  م سه وحِ ربَُّ ال  مَلََّئكَِةِ وَالرُّ
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There is no sovereign divinity except Allah, He is the Lord of the 
Mala’ika angels and the Holy Spirit 
 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ   عَمَاءِ ءِ وَالنُّ لََ الم ذِي سه
There is no sovereign divinity except Allah, His favors are abundant 
and His Grace is all encompassing  

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  م سه م ال وده مَلِكه ال صه  مَقم
There is no sovereign divinity except Allah, He is the Divine Holy 
King Who is sought by all the creation 

بمحَانَ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  َ سه م الم  مَنَّانه نَّانه ال
There is no sovereign divinity except Allah, His Compassion towards 
the seekers remains His Favor 

 آدَمه صَفُِِّ الِل         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ 
There is no sovereign divinity except Allah, Adam is the chosen elite 
to begin this unique feature of Allah’s creations 

 نهوحه نجَُِِّ الِل         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ 
There is no sovereign divinity except Allah, Noah is Allah’s saved 
(Prophet with his followers) from the deluge  

 له اللِ إِبرَاهِيممه خَلِي        الله إلََِّ إِلََّٰ لََ 
There is no sovereign divinity except Allah, Abraham is the Dear 
Protected Servant of Allah  

مَاعِيإلََِّ إِلََّٰ لََ   له ذَبيِحه اللِ الله        إِسم
There is no sovereign divinity except Allah, Ismã’ïl is Allah’s 
ransomed sacrifice 

وسََ كََيِمه اللِ       الله  إلََِّ إِلََّٰ لََ   مه
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There is no sovereign divinity except Allah, Moses is favored in 
communication with Allah’s Holy Address 

 ده خَلِيفَةه اللِ ودَاوه         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ 
There is no sovereign divinity except Allah, David is the Deputy of 
Allah  

 عِيسََ رهوحه اللِ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ 
There is no sovereign divinity except Allah, Jesus is a Spirit from 
Allah 

وله اللِ         الله إلََِّ إِلََّٰ لََ  دٌ رسَه  مََمََّ
There is no Divine Sovereign except Allah, Muhammad is the 
Messenger of Allah  

ِ خَلمقِهِ وَنهورِ عَرمشِهِ  مُ  خَاتمَِ وصََلََّّ الله عََْ خَ
 
َ م الْم رمسَلِيَْ نمبِياَءِ وَال عِناَ سَييدِناَ وسََندَِناَ وشََفِيبِناَ وَ حَبِي مه

َتِكَ  َعِيَْ برِحَْم حَابِهِ أجْم صم
َ
دٍ وعَََْ آلَِِّ وَأ مََّ لََناَ مَه       وَمَوم

احِِْيَْ  رمحَمَ الرَّ
َ
 ياَ أ

 
Allah continues to shower His eternal regards, blessings and 

special Grace upon the Best of His creation, the Light of His Divine 
Throne, the Seal of all the Prophets and Messengers, our beloved, 
our guiding light and our intercessor and Master Muhammad and 
upon his family and all of his companions.  

Our Lord, shower them all with Your utmost blessings and 
Divine grace, O Most Merciful and Compassionate Lord. 

 
 
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سْنىَالُُْاللهُُأسَْمَاءُ  ُح 
ُ يْمه حه ُالر َ حْمٰنه ُالر َ ُالله  بهسْمه

ُحُْالر َُُوَُهُ ُلا َُإهُإهلهَُٰاُيُلذهُال َُُاللُ ُوَُهُ  ُيُْحهُالر َُُمن  ُم 
ُلهُالمَُ ُالقُ ُك  ُوُْد   ُُس  ُالس َ ُمهُؤُْالمُ ُلام  ُمهُيُْهَُالمُ ُن  ُن 
هُكَُتَُالمُ ُارُ ب َُالجَُُزُ يُْزهُالعَُ ُالهُالخَُُرُ ب  ُارهُالبَُُق  ُئ 
ُه َُالوَُُارُ ه َُالقَُُارُ ف َُالغَُُرُ و هُصَُالمُ  ُز َُالر َُُاب  ُاق 
ُت َُالفَُ ُيُْلهُالعَُُاح  ُابهُالقَُُم  ُالبَُُض  ُاسه ُافهُالخَُُط  ُض 
ُُل ُ ذهُالمُ ُز ُ عهُالمُ ُعُ افهُالر َُ ُالبَُُعُ يُْمهُالس َ ُرُ يُْصه
ُكَُالحَُ ُيُْطهُالل َُُل ُدُْالعَُُم  ُيُْلهُالحَُُرُ يُْبهُالخَُُف  ُم 
ُيُْظهُالعَُ ُُرُ وُْفُ الغَُُم  هُالعَُُرُ وُْكُ الش َ ُرُ يُْبهُالكَُُي  ُل
ُيُْفهُالحَُ ُيُْقهُالمُ ُظ  ُالحَُُت  ُيُْسه ُيُْلهُالجَُُب  ُيُْرهُالكَُُل  ُم 
ُيُْقهُالر َُ ُيُْجهُالمُ ُب  ُالوَُُب  ُيُْكهُالحَُُعُ اسه ُدُ وُْدُ الوَُُم 
ُيُْجهُمَُالُْ ُاعهُالبَُُد  ُُث  ُيُْههُالش َ ُالحَُُد  ُيُْكهُالوَُُق   ُل 
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ُوهُالقَُ ُيُْتهُالمَُُي   هُالوَُُن  ُيُْمهُالحَُُي  ُل ُيصهُحُْالمُ ُد 
ُيُْعهُالمُ ُئ ُدهُبُْالمُ  ُيُْمهُالمُ ُييهُحُْالمُ ُد  ُالحيَ  ُُت 
ُوُْي ُ القَُ ُاجهُالوَُُم  ُاجهُالمَُُد  ُاحهُالوَُُد  لأَُُد  ُحَُا ُد 
ُ ُمَُالص َ هُقَُالمُ ُرُ دهُتَُقُْالمُ ُرُ ادهُالقَُُد  ُد  ُرُ خ هُؤَُالمُ ُم 
لأَُ لآخهُُل ُو َُا ُاطهُالبَُُرُ ا ُُن  هُالوَُُرُ اههُالظ َ ُيال
هُعَُتَُالمُ  ُُالبَر ُ ُيال اب  ُُالت َو َ م  و ُ ُالم نْتَقه ُالعَف 

ُ ُُالرؤف  ُالم لكه ُذ وُالجَُُمَالهك  لإهُوَُُلاله ُرَُكُْا ُامه

ُقُْالمُ  ُسه ُالم عْطهيُالم غْنهيُالغَنهي  ُُعُ امهُالجَُُط 
ار ُ ُالمَانهعُ  ُالهَادهيُالن  وْرُ ُالن َافهعُ ُالض َ
يْعُ  هيُالبَده ُُالبَاق ُُالوَارهث  يْد  شه ُُالر َ ُرُ وُْبُ الص َ

 
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The Divine 99 Holy Names of Allah 

 

Allah is the Sole Divine Sovereign Lord, there is no 
sovereign divinity except Him, the All-Merciful, the All- 
Compassionate, the Absolute Ruler, the Pure One, the Source of 
Peace, the Inspirer of Faith, the Guardian, the Victorious, the 
Compeller, the Greatest, the Creator, the Maker of Order, the 
Shaper of Beauty, the Forgiving, the Subduer, the Giver of All, 
the Sustainer, the Opener, the Knower of All, the Constrictor, 
the Reliever, the Abaser, the Exalter, the Bestower of Honors, 
the Humiliator, the Hearer of All, the Seer of All, the Judge, the 
Just, the Subtle One, the All-Aware, the Forbearing, the 
Magnificent, the Forgiver and Hider of faults, the Rewarder of 
thankfulness, the Highest, the Greatest, the Preserver, the 
Nourisher, the Accounter, the Mighty, the Generous, the 
Watchful One, the Responder to prayer, the All-
Comprehending, the Perfectly Wise, the Loving One, the 
Majestic One, the Resurrector, the Witness, the Truth, the 
Trustee, the Possessor of All Strength, the Forceful One, the 
Governor, the Praised One, the Appraiser, the Originator, the 
Restorer, the Giver of life, the Taker of life, the Ever Living One, 
the Self-Existing One, the Finder, the Glorious, the Only One, 
the One, the Satisfier of all needs, the All Powerful, the Creator 
of all powers, the Expediter, the Delayer, the First, the Last, the 
Manifest One, the Hidden One, the Protecting Friend, the 
Supreme One, the Doer of good, the Guide to repentance, the 
Retaliator, the Forgiver, the Clement, the Owner of all, the Lord 
of Majesty and Bounty, the Equitable One, the Gatherer, the 
Rich One, the Enricher, the Preventer of harm, the Creator of the 
harmful, the Creator of good, the Light, the Guide, the 
Originator, the Everlasting One, the Inheritor of all, the 
Righteous Teacher, the Patient One. 

 
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 مِيْحِالرَّ نِمٰحْالرَّ اللهِ مِسْبِ

م  إِلََّ الله لََ إِلََّٰ  ي فِِ  وده اه وم مَ ال هُ م لََ إِلََّٰ  ،انٍ مَ زَ    ي فِِ  وده به عم مَ  إِلََّ الله ال هُ   
م لََ إِلََّٰ  ،نٍ كََ مَ  ِ بِ  وفه ره عم مَ  إِلََّ الله ال َّ  إِلََّ لََ إِلََّٰ  ،انِ سَ حم الم هُ  وَ هه  مٍ وم يَ  الله 

  شَ فِِ 
م
َ لََ إِلََّٰ  ،نٍ أ  سم  إِلََّ الله  

َ
ه أ ِ  كَ ل  وَ  انَ يمَ الم

َ  وذه عه نَ  إِلََّ الله وَ لََ إِلََّٰ  ،انَ مَ الْم
ِ  يمَ دِ ا قَ يَ  ،يمِ اِ الرَّ  انِ طَ يم الشَّ  شَي  نم مِ وَ  كَ تِ مَ عم نِ  الِ وَ زَ  نم مِ  كَ بِ   ،انِ سَ حم الم
ٰ ا رَ يَ  اره فَّ ا غَ يَ  وره فه ا غَ يَ  َ رَ ا بِ نَ حَْم رم إِ  يمه حِ ا رَ يَ  نه حْم  يَ  كَ تِ حْم

َ
 يَْ احِِْ الرَّ  مَ حَ رم ا أ

َ عَ الم  بَّ ا رَ يَ  َ نَ دِ يي  سَ عََْ   الله لََّّ صَ ، وَ يَْ مِ ال  وَ   آلَِِّ عََْ دٍ وَ مَّ ا مَه
َ
 هِ ابِ حَ صم أ

َ  مَ لَّ سَ وَ   .يما  لِ سم ت
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

May Allah’s eternal Peace and blessings be upon our Master 
the Holy Prophet Muhammad and upon his blessed family and 
companions.  

We admit, believe and accept that there is no Divine Sovereign 
Lord except Allah Who is present at all times. There is no Divine 
Sovereign Lord except Allah Who is present everywhere. There is no 
Divine Sovereign Lord except Allah Who is known to recognize and 
appreciate the good. There is no Divine Sovereign Lord except Allah 
Who exposes each day a new implementation of His Gracious Will. 
There is no sovereign divinity except Allah, we ask You our Lord to 
endow us with faith and to grant us safety.  There is no Divine 
Sovereign except Allah, we seek refuge in You our Lord against 
removal of Your favors on us and from the accursed satan. Our Lord, 
Your cognizance of goodness is Your primordial all-encompassing 
attribute;  Oh Oft-Forgiving and Pardoner, Oh Most Merciful and 
Compassionate Lord, endow us with Your Mercy and Divine Grace, 
Oh Lord of all creations. 
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 سبُْحَانَ رَب ِّكَ رَب ِّ الْعِزَّةِ عَمَّا يَصِفُونَ

 مٌ عَلَى الْمُرْسَلِينَوَسَلاَ

 وَالحَْمْدُ لِلَّـهِ رَب ِّ الْعَالَمِينَ
Glory be to your Lord, the Eminent Lord of Supreme Powers. 

He is surely most exalted above and beyond their false 
characterization [of Him]. Peace be upon all of the Messengers. And all 
praises are due to the Divine Sovereign Lord of all creations. (Qur’an 
37:180-182) 

 

 



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